
Изјава  Оли  Рена,  комесара  Европске  уније  за  питања
проширења

 

Веома сам задовољан чињеницом да је политичко водство Босне и Херцеговине успјело постићи значајан
споразум о реформи полиције. Веома је охрабрујуће да су садашња рјешења у складу са принципима
Европске уније. Политика у бити представља изналажење практичних рјешења за тешка питања, а бх.
политичари су показали да су спремни да изнађу одговоре који ће бити од користи за цијелу земљу.

Веома се радујем сусрету са политичким представницима 10. маја у Бриселу како бисмо разговарали о
корацима које намјеравају предузети у циљу постизања адекватног напретка по питању ове значајне
препоруке из Студије изводљивости. Сада је од суштинске важности да парламенти у потпуности подрже
овај споразум, те обезбиједе неометани наставак реформе полиције.

Дух конструктивног дијалога би се сада такође требао примијенити на рјешавање преосталих питања из
Студије изводљивости, првенствено питања закона о јавном емитовању, које је очито неријешено. Европска
комисија ће сљедећи састанак Консултативне радне групе одржати 19. маја у Сарајеву. На основу напретка
који се оствари до тада, надам се да ћу бити у могућности да припремим препоруку за отварање преговора
о Споразуму о стабилизацији и придруживању. Увјерен сам да је уз одлучне напоре могуће да БиХ крене
напријед ка сљедећој фази у процесу европских интеграција.         
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